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Abstract (en)
The closure comprises a longitudinally driven closing element (2) and a striking plate (1) formed with a recess (3) for introduction of the closing
element in the open position. A holding web (4) is made to contact the closing element in the closed position. The holding web is movably guided in
the direction transverse to the movement of the closing element to the closed position. The closing element and the holding web are engaged behind
a securing web (8).

Abstract (de)
Ein Verschluss für einen Treibstangenbeschlag eines Fensters mit einem Schließblech (1) und einem Schlie-²element (2) hat einen Sicherungssteg
(8) zur Hintergreifung eines das Schließelement (2) in Schließstellung abstützenden Haltesteges (4). Der Haltesteg (4) ist über Schwenkarme (12)
mit dem Schließblech (1) verbunden und wird bei der Bewegung des Schließelementes (2) in die Schließstellung von dem Sicherungssteg (8)
entfernt. Damit wird ein Anzug eines Flügels gegen einen Rahmen des Fensters gewährleistet.
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